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N BK COM



DOOR LATCH SWITCH NO. 1 NO BK



Electrical Shock Hazard



NC



OPTIONAL ON CANADIAN CERAN ONLY



NC



Disconnect power before servicing.



R



Replace all panels before operating.



L1 P



Failure to do so can result in death or electrical shock.
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L1



H1 BK



NOTE: 1.) DRAWING SHOWS DOOR LATCH SWITCH IN COOK POSITION WITH OVEN DOOR OPEN AND ELEMENTS OFF.
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2.) DIAGRAM SHOWS CERAN MODELS.
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OVEN TEMP SENSOR BK



BR



H1



W



(OPTIONAL) COIL ELEMENT
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TECH SHEET - DO NOT DISCARD



DIAGNOSTICS 1. All diagnoses of this range must begin with normal check of line voltage, blown fuses, and failed components.



3. All checks should be made with a meter having a sensitivity of 20,000 ohms per volt or greater.



2. All units that have failed during the first few days of use should be checked for loose connections or miswiring.



FAILURE/ERROR DISPLAY CODES 4-DIGIT 3-DIGIT DISPLAY DISPLAY



F1



F2



F3



LIKELY FAILURE CONDITION



EO



EEPROM communications



E1



EEPROM checksum failure



E2



UL A/D error(s)



EO



Shorted key



E1



Keytail unplugged



E0



Oven sensor opened



E1



Oven sensor shorted



E2



Bake range over temp



E3



Clean range over temp



E0



Door and latch switches do not agree



E1



Solenoid not operating or latch switch failure



E2



Latch during CLEAN error



F5
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SUGGESTED CORRECTIVE ACTION PROCEDURE 1. Verify failure if not displayed, using CANCEL/OFF key. Press key for 5 seconds until last error code is displayed 2. Disconnect power from oven for longer than 30 seconds. 3. Reapply power and observe for longer than 1 minute. 4. If failure remains, disconnect power, replace control, then go back to step 3. 1. Verify failure if not displayed, using CANCEL/OFF key. 2. Disconnect power. 3. If applicable, insure membrane tail seated in connector on back of control. 4. Reapply power and observe for longer than 1 minute. 5. If failure remains, disconnect power, replace control, then go back to step 4. 1. Measure sensor value (between connector pins) between 1000Ω @ 32° F (0° C) and 2697Ω @ 900° F (482° C) (approximately 1080Ω @ room temperature). If measurement does not correlate to real temperature, disconnect power, replace sensor and refer to steps 3-5. Also measure from sensor connector to sensor casing for possible short. 2. Trace wires and connectors to sensor, from control, then from sensor back to control. If all connections made and no wire damage, refer to step 3. 3. Disconnect power for longer than 30 seconds. 4. Reapply power and observe for longer than 1 minute. 5. If failure remains, disconnect power, replace control, then go back to step 4. 1. If door latched: A) Disconnect power from unit. B) Check wires and connectors from control to door switch, then from door switch to control. If no damage to wires and all connectors okay, proceed to step C. C) Replace door switch. D) Reapply power. E) Press and hold any key down for 1 minute to clear -F5- failure code from memory. -F2- will appear. Press CANCEL and observe for 1 minute to ensure operation is correct. 2. If door not latched: A) Disconnect power from unit. B) Check wires and connectors from control to latch switch, then from latch switch to control. If no damage to wires and all connectors okay, proceed to step C. C) Repeat steps A) and B) for door switch. 3. Measure door switch (door open = switch open small low voltage terminals). 4. Measure latch switch (unlatch = switch open, NOTE - oven light contacts are closed). 5. If corrections are made in any step, reconnect power to control. Press and hold any key for 1 minute to clear -F5- failure code from memory. -F2- will appear. Press CANCEL and observe for 1 minute to ensure operation is correct. 6. If failure remains, disconnect power, replace control.
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Temperature Adjustment ■



■



■



■



Press and hold BAKE pad for five (5) seconds. Current offset, if any, is shown in 3-digit display. CAL is shown in 4-digit display (3 digits on right). Pressing the TEMP pad “up” arrow (▲) adjusts the temperature in 10° F (5.6° C) increments in the following sequence: 0°; 10° F (5.6° C); 20° F (11.2° C); 30° (16.8° C); -30° (-16.8° C); -20° (-11.2° C); -10° (-5.6° C); 0°; and so on. Press START/ENTER pad to activate the desired temperature adjustment. If the START/ENTER pad is not pressed within 5 minutes, adjustment is ignored.



■



■



BAKE temperature adjustment cannot result in operating temperatures higher than 500° F (260° C) or lower than 170° F (77° C), as measured at oven cavity center. Once the BAKE temperature has been adjusted, BROIL temperatures are automatically offset to the same degree. CLEAN temperature is also offset automatically when BAKE temperature is adjusted. If BAKE temperature has been raised, CLEAN temperature is offset +5° F (+2.8° C). If BAKE temperature has been lowered, CLEAN temperature is offset -5° F (-2.8° C).



OVEN CIRCUITS The following individual circuits are for use in diagnosis. Before starting diagnosis, check the line voltage and for blown fuses.



CLEAN (BAKE AND BROIL RELAYS CYCLE)
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N



OVEN LT.



DOOR SW. NC



L1



W



OVEN LIGHT SW.



FOR SERVICE TECHNICIAN'S USE ONLY



PART NO. 9782243 REV. A



PAGE 4



TECH SHEET - DO NOT DISCARD



The following individual circuits are for use in diagnosis. Before starting diagnosis, check the line voltage and for blown fuses.



OVEN CIRCUITS BAKE
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OVEN CONTROL
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CERAMIC COOKTOP SURFACE UNIT
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1B SURFACE IND. LIGHT
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SURFACE ELEMENT



COIL COOKTOP SURFACE UNIT (TYPICAL) (IF EQUIPPED)
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P
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QUICK DISCONNECT PLUGS



P3



P4



PART NO. 9782243 REV. A



1



1



BU



W



BU



Y



Y



G



BK



R



BR



V



V



FOR SERVICE TECHNICIAN'S USE ONLY



FICHE TECHNIQUE - NE PAS JETER



PAGE 1



N BK



FACULTATIF SUR LE CERAN CANADIEN SEULEMENT OPTIONAL



COM



CONTACTEUR DE PORTE 1 NO BK NC



NC



Risque de choc électrique



R



Déconnecter le courant électrique avant d’entreprendre des travaux.



L1



L2



P



Réinstaller tous les panneaux avant de faire fonctionner l’appareil.



L1 P



LF



Le non-respect de ces instructions peut causer un décès ou un choc électrique. NOTE: 1.) DESSIN AVEC CONTACTEUR DU LOQUET DE PORTE À LA POSITION DE CUISSON, AVEC PORTE OUVERTE ET ÉLÉMENTS CHAUFFANTS NON ALIMENTÉS.
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2.) DESSIN POUR MODÈLES CERAN.
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H1 BK
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BK



LIAISON À LA TERRE



W



Y CONTACTEUR DE PORTE
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ÉLÉMENT DOUBLE CÔTÉ DROIT/ARRIÈRE TABLE DE CUISSON CÉRAMIQUE
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CONTACTEUR VERROUILLAGE PORTE



ÉLÉMENT DE CUISSON AU FOUR
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L2 ÉLÉMENT CHAUFFANT OPTIONNEL



R L1
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R
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2



TABLE DE CUISSON DE VERRE SEULEMENT



RELAIS - GRIL
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THERMOSTAT DE SÉCURITÉ - N.C.
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W
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CAPTEUR DE TEMPÉRATURE FOUR
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R
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À L’USAGE DU TECHNICIEN SEULEMENT
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3. Exécuter tous les contrôles à l’aide d’un volt-



DIAGNOSTIC



mètre à résistance de 20 000 ohms/volt ou plus.



1. Toute opération de diagnostic sur cette cuisi-



nière doit débuter par les contrôles usuels : tension d’alimentation, fusibles grillés, recherche des composants défaillants.



2. Sur tout appareil qui tombe en panne au cours



des premiers jours d’utilisation, rechercher des erreurs de câblage ou fils mal connectés.



Réglage de la température ■



Appuyer pendant 5 secondes sur la touche BAKE (CUISSON AU FOUR). Le cas échéant, l’écart est affiché sur l’afficheur à 3 caractères. Un afficheur à 4 caractères affiche CAL (trois caractères sur la droite).



CODES AFFICHÉS POUR DÉFAILLANCE/ERREUR Afficheur Afficheur 4 caractères 3 caractères



F1



EO



EEPROM communications



E1



EEPROM erreur sur total de contrôle



E2



UL A/D erreurs



EO



Court-circuit sur touche



E1



Connecteur de touche débranché



E0



Capteur du four circuit ouvert



E1



Capteur du four court-circuité



E2



Cuisson au four température excessive



E3



Nettoyage température excessive



F2



F3



E0



F5



Causes probables



E1



E2



Mesures correctives suggérées 1. Avec la touche annulation/arrêt (CANCEL/OFF), vérifier que la défaillance n’est pas affichée. Appuyer sur la touche pendant 5 secondes, jusqu’à l’affichage du dernier code d’erreur. 2. Interrompre l’alimentation électrique du four pendant plus de 30 secondes. 3. Rétablir l’alimentation électrique, et observer pendant plus d’une minute. 4. Si la défaillance persiste, interrompre l’alimentation électrique, remplacer le module de commande et passer à l’étape 3. 1. 2. 3. 4. 5.



Avec la touche annulation/arrêt (CANCEL/OFF), vérifier que la défaillance n’est pas affichée. Interrompre l’alimentation électrique du four. Le cas échéant, vérifier que le connecteur est bien branché à l’arrière du module de commande. Rétablir l’alimentation électrique, et observer pendant plus d’une minute. Si la défaillance persiste, interrompre l’alimentation électrique, remplacer le module de commande et passer à l’étape 4.



1. Mesurer la résistance du capteur (elle doit varier entre 1000 Ω à 32° F [0° C] et 2697 Ω à 900° F [482° C]) (environ 1080 Ω à la température ambiante). Si la mesure ne correspond pas à la température réelle, interrompre l’alimentation électrique, remplacer le capteur et voir les étapes 3-5. Rechercher également un éventuel court-circuit entre le connecteur du capteur et l’enveloppe du capteur. 2. Contrôler l’état des fils et rechercher circuits ouverts ou courts-circuits sur les fils et les connecteurs, et entre le module de commande et le capteur dans les deux directions. Si les connexions sont correctes et s’il n’y a aucune détérioration des fils, passer à l’étape 3. 3. Interrompre l’alimentation électrique du four pendant plus de 30 secondes. 4. Rétablir l’alimentation électrique, et observer pendant plus d’une minute. 5. Si la défaillance persiste, interrompre l’alimentation électrique, remplacer le module de commande et passer à l’étape 4.



1. Si la porte est verrouillée : A) Interrompre l’alimentation électrique de l’appareil. Désaccord entre B) Contrôler conducteurs et connecteurs entre le module de commande et le contacteur de la porte, contacteurs, dans les deux directions. Si les connexions sont correctes et s’il n’y a pas de détérioration des fils, porte/verrouillage passer à l’étape C. C) Remplacer le contacteur de la porte. D) Rétablir l’alimentation électrique E) Appuyer sur la touche pendant 1 minute pour effacer le code de défaillance F5 de la mémoire. F2 réapparaît. Appuyer sur la touche CANCEL (ANNULATION) et observer pendant 1 minute pour déterminer si le fonctionnement est correct. Défaillance 2. Si la porte n’est pas verrouillée : électro-aimant A) Interrompre l’alimentation électrique de l’appareil. ou contacteur B) Contrôler conducteurs et connecteurs entre le module de commande et le contacteur du loquet, verrouillage dans les deux directions. Si les connexions sont correctes et s’il n’y a pas de détérioration des fils, passer à l’étape C. C) Répéter les étapes a) et b) pour le contacteur de la porte. 3. Mesurer la tension sur le contacteur de la porte (porte ouverte = contacteur ouvert - faible tension sur les bornes). 4. Mesurer la tension sur le commutateur de verrouillage (déverrouillage = contacteur ouvert; Erreur MISE EN GARDE - le contacteur de la lampe du four est fermé). verrouillage 5. S’il faut effectuer une correction à une étape quelconque, rétablir l’alimentation électrique du module de pendant nettoyage commande. Appuyer sur une touche pendant 1 minute pour effacer le code de défaillance F5 de la mémoire. F2 réapparaît. Appuyer sur la touche ANNULATION (CANCEL) et observer pendant 1 minute pour déterminer si le fonctionnement est correct. 6. Si la défaillance persiste, interrompre l’alimentation électrique; remplacer le module de commande.
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Appuyer sur la flèche (▲) vers le «haut» de la touche température pour effectuer l’ajustement par tranches de 5,6° C (10° F) dans l’ordre suivant : 0°; 5,6° C (10° F); 11,2° C (20° F); 16,8° C (30° F); -16,8° C (-30° F); -11,2° C (-20° F); -5,6° C (-10° F); 0°; etc.



■



Appuyer sur la touche START/ENTER pour rendre l’ajuste-ment de température désiré actif. Si la touche START/ENTER n’a pas été enfoncée au cours d’une période de 5 minutes, il n’est pas tenu compte de l’ajustement.



■



L’ajustement de la température de cuisson au four ne peut établir la température de fonctionnement à plus



de 260° C (500° F) ou à moins de 77° C (170° F) (mesure au centre de la cavité du four). ■



Après un ajustement de la température de cuisson au four, le même décalage est automatiquement appliqué à la température de cuisson au gril.



■



Lors d’un ajustement de la température de cuisson au four, la température de nettoyage subit automatiquement une correction. Si la température de cuisson au four a été augmentée, la température de nettoyage est augmentée de +2,8° C (+5° F). Si la température de cuisson au four a été diminuée, la température de nettoyage est réduite de -2,8° C (-5° F).



SCHÉMAS DES CIRCUITS DU FOUR Les schémas de circuits suivants sont fournis aux fins des opérations de diagnostic. Avant d’entreprendre un diagnostic, contrôler la tension d’alimentation et rechercher les fusibles grillés.



NETTOYAGE



CONTACTEUR BIM ÉTALLIQUE N.O. - VENTILATEUR



W



N



Y



(MANOEUVRE DES RELAIS DE CUISSON AU FOUR ET CUISSON AU GRIL)



TRANSFORM ATEUR



W



W



P4-1



ÉLECTRO-AIM ANT VERROUILLAGE BR



Y



L1



L2



M



MODULE DE COMMANDE DU FOUR



BK



P4-3



CONTACTEUR BIM ÉTALLIQUE N.F. - À TEMPÉRATURE BK



RELAIS - VERROUILLAGE P4-5



L1



RELAIS - GRIL



DOUBLE RELAIS



BK P2-2



P2-1 RELAIS - CUISSON AU FOUR



ÉLÉM ENT DU GRIL



BK P2-3 OR P6



P3-1



P2-4 CONTACTEUR VERROUILLAGE PORTE BU BU CONTACTEUR DE PORTE



Y



Y



P3-3



R



BU



R



R ÉLÉMENT DE CUISSON AU FOUR



P3-2



P3-4



CAPTEUR DE TÉM PERATURE - FOUR P3-6



LAMPE DU FOUR



N



P3-7



L1



MODULE DE COMMANDE DU FOUR



LAMPE DU FOUR W



(É.-U. SEULEMENT)



V



V



R



BK P4-4



P4-3 RELAIS - LAMPE DU FOUR P3-3



P3-4 CONTACTEUR DE PORTE



LAMPE DU FOUR (CANADA SEULEMENT)



N



LAMPE DU FOUR W



CONTACTEUR DE PORTE NC (NORMALEM ENT FERMÉ)



L1



LAM PE DU FOUR DE PORTE



À L’USAGE DU TECHNICIEN SEULEMENT
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Les schémas de circuits suivants sont fournis aux fins des opérations de diagnostic. Avant d’entreprendre un diagnostic, contrôler la tension d’alimentation et rechercher les fusibles grillés.



SCHÉMAS DES CIRCUITS DU FOUR CUISSON AU FOUR



L1



L2



MODULE DE COMMANDE DU FOUR BK P2-2



ÉLÉMENT DU GRIL



V



P2-1



DOUBLE RELAIS



R



RELAIS - GRIL BK



GRIL



P2-3 OU P6



L1



R



P2-4



RELAIS - CUISSON AU FOUR



R ÉLÉMENT DE CUISSON AU FOUR



L2



MODULE DE COMMANDE DU FOUR BK P2-2



V



P2-1



ÉLÉMENT DU GRIL



R



RELAIS - GRIL



AFFICHEUR DE L’HORLOGE - MARCHE



N



DOUBLE RELAIS



L1



MODULE DE COMMANDE DU FOUR TRANSFORM ATEUR



W



BK



P4-1



P4-3 G P3-5



LIAISON À LA TERRE



TABLE DE CUISSON EN CÉRAMIQUE ÉLÉMENT CHAUFFANT



LIMITEUR



L1 BK 2B



L2



1B



TÉMOIN DE TÉMOIN DE FONCTIONNEMENT SURFACE CHAUDE



(TYPIQUE SI AINSI ÉQUIPÉE) P BK



LIMITEUR



R H1



ÉLÉMENT DE SURFACE



COMMUTATEUR À RHÉOSTAT



COMMUTATEUR À RHÉOSTAT



L1



(TYPIQUE SI AINSI ÉQUIPÉE)



COMMUTATEUR À RHÉOSTAT



W



BU



LIMITEUR



L1
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bluestar refrigerator installation instructions—do not discard 

leveling legs are retracted to allow the refrigerator to be rolled into position. ... Important: If the floor is not level, it may be necessary to level the refrigerator prior ...
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PREVIEW - Do Not Print 
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PREVIEW - Do Not Print 

100 - Hallelujah (Your Love Is Amazing). BRENTON BROWN and BRIAN DOERKSEN. Arranged by David Shipps. Piano arranged by Carl Seal. Piano.
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PREVIEW - Do Not Print 
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en fr do not discard danger if you smell gas: warning - Canadian Tire 

match down through the grill and sear plate while turning the corresponding ..... NAPOLÉON fournira les pièces de rechange à 50 % du prix de détail courant.
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Dryer Tech Data Sheet 

Press power and look for console light up. 2. Rotate .... The last 3 errors in memory. Errors are ... 3 The display will show the last error in memory. 4 Clear the ...
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Washer Tech Data Sheet 

Need power meter to check heater functionality. NTC reading. Recirculation Pump. (no test on 400 series ). â€¢ Recirculation pump. â€¢ Pressure sensor. â€¢ Cold valve.
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Washer Tech Data Sheet 

Entering Diagnostic Mode: 1 Press power to turn machine on. 2 Rotate cycle selector ring (on some models) or repeatedly press cycle button (on other models) ...
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Washer Tech Data Sheet 

If wiring good, replace the main control board. If reading 120 ..... Avertissement lié au robinet d'eau chaude : tuyaux d'eau chaude et d'eau froide inversés. Oui.
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Dryer Tech Data Sheet 

Safety items throughout this manual are labeled with a WARNING or. CAUTION ...... Problemas en la fuente de alimentación - TENSIÓN demasiado ALTA. 2.
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Washer Tech Data Sheet 

Check supply under load and wiring to unit ... Unplugging the unit will not clear Demo Mode. ... Recirculation pump triac sensing failure which stops the cycle. No.
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Dryer Tech Data Sheet 

Outlet Control Thermistor value in digit display. Check for Mist. Check last 5 error codes displayed (See. Table above for error code definitions). Software version.
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en fr danger if you smell gas: do not discard warning - Napoleon Grills 

The burner and valve assembly are leak tested and test-fired at a ..... or orange flame or cause a fire (flashback) at the air shutter underneath the control panel.
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Dryer Tech Data Sheet 

on units with mist valve;. (400 models). Moisture sensor circuit open and short*. Moisture sensor. Moisture sensor expects to read "open circuit" condition and ...
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Washer Tech Data Sheet 

time displayed with its respective cycle. The appliance turns off when it reaches “. ”. The Automatic Loop will engage if no one interacts with the user inter-.
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Washer Tech Data Sheet 

If OK, then go to step (2). 2. Check wiring between main control and recirculation board. If OK, then go to step (3). 3. Check pump for open coil (resistance check).










 


[image: alt]





Dryer Tech Data Sheet 

on units with mist valve;. Moisture sensor circuit open and short*. Moisture sensor. Moisture sensor expects to read "open circuit" condition and "short circuit".










 


[image: alt]





Dryer Tech Data Sheet 

CCW â€“ Counter Clockwise. READING ERROR CODES. 1. Wake the dryer up by pressing any button but â€œcancelâ€�. 2. Press and hold the â€œcancelâ€� and â€œstart pauseâ€� buttons simultaneously for 6 seconds to show the last error code recorded. The erro
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Dryer Tech Data Sheet 

*The moisture sensor is to the lower left inside the door beside the lint screen. The technician may use metal to short sensor bars. The sensor is touch safe, some.
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Dryer Tech Data Sheet 

3. Main board failure. Yes. H2/B2. Power supply amplitude out of range (too HIGH). 1. Power supply problems - too HIGH VOLTAGE. 2. Main board failure. Yes.
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do not walk outside this linedo not walk outside this line do not walk 

DO NOT WALK OUTSIDE THIS LINEDO NOT WALK OUTSIDE THIS LINE. DO NOT WALK OUTSIDE THIS LINEDO NOT WALK OUTSIDE THIS LINE. DO NOT ...
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Neuron do not say what 

Work of Herbert Simon did underline the impossibility of fast calculation at brain's level. The number of successive operation is at best 20 per second and these ...
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do not contact the store!!! - Amazon Simple Storage Service (S3) 

14 janv. 2009 - Contra-tuerca central de 1/2 de pulgada ..... the lower horizontal line, making sure the long slots in the Bracket line up with the studs in the wall.
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